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I N T E R P E L A C J A 

 

W sprawie pojazdów usuwanych z ulic Miasta Poznania. 

Z ulic Poznania zgodnie z ustawą prawo o ruchu drogowym pojazdy usuwane są w różnym trybie z 

powodu pozostawienia, porzucenia czy nieprawidłowo zaparkowania itp. i transportowane, a następnie 

przechowywane na wyznaczonych parkingach na koszt właściciela pojazdu. Po określonych ustawą 

procedurach przechodzą na własność gminy lub powiatu na mocy ustawy lub wyrokiem sądu.  

Z doniesień medialnych wynika, że w innych miastach organizowane są aukcje takich pojazdów, które 

przynoszą im niemały dochód. 

Proszę o informację: 

- ile pojazdów zostało usuniętych w latach 2020-2024 z ulic Poznania 

- jaka część pozostała nieodebrana przez właścicieli pojazdów 

- co robi Miasto z samochodami, które odebrano ich właścicielom 

- czy Miasto zamierza przeprowadzać wzorem innych miast aukcję? Jeżeli nie, to dlaczego? 

       Z poważaniem 

 

        Justyna Kuberka 

 


